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Hrozí konec dvou fakultních nemocnic?

2.5.2011, 19:00, pořad: Události
Bohumil KLEPETKO, moderátor
--------------------
Největší reformu pražských nemocnic od roku 1989 připravuje ministerstvo zdravotnictví. Thomayerova nemocnice a
Bulovka už nemají být fakultními nemocnicemi, ale mají se stát běžnými zdravotnickými zařízeními v kraji. Bulovka by
přitom měla být předaná Praze, píše o tom týdeník Euro.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Thomayerovu nemocnici ani Bulovku už nechci, říká ministr zdravotnictví. Hodlá je buď nabídnout hlavnímu městu nebo
v nich omezit zdravotní péči.

Petr NOSEK, náměstek ministra zdravotnictví pro zdravotní pojištění
--------------------
Nedojde-li k dohodě s městem Praha o předání těchto nemocnic, tak zřejmě určitá část složek bude, bude utlumena.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Většina elitních oborů, za kterými jezdí pacienti z celých Čech, by ale na Bulovce i v Thomayerově nemocnici měla zůstat.

Petr NOSEK, náměstek ministra zdravotnictví pro zdravotní pojištění
--------------------
Především je to infekce, radioonkologie, tam určitě bude zájem zachovat, zachovat v podstatě tu péči i v případě, kdy
ta nemocnice ztratí titul fakultní nemocnice.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Na Bulovce je například i špičková ortopedie, její šéf Pavel Dungl varuje, že jeho kliniku vyškrtnutí ze seznamu fakultních
nemocnic poškodí. Navázání na univerzitu zvyšuje prestiž každé nemocnice a vědecká prestiž zase láká největší
odborníky.

Pavel DUNGL, přednosta Ortopedické kliniky, Fakultní nemocnice Na Bulovce
--------------------
Budete jako v tom Německu ještě, když je kraken haus, který potom má tu sílu argumentační a vědeckou daleko menší
v porovnání s univerzitním pracovištěm.

Tomáš ZIMA, děkan, 1. lékařské fakulty, UK v Praze
--------------------
Samozřejmě fakultní a univerzitní nemocnice v evropském i světovém kontextu patří z hierarchie zdravotnických zařízení
na ty nejvyšší místa.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Pražští radní mají o Fakultní nemocnici Na Bulovce zájem, už teď dokonce žádají ministra Hegera, aby zastavil konkurz
na nového ředitele a vyzývají ho, aby s nimi jméno budoucího šéfa Bulovky konzultoval.

Ivan KABICKÝ, pražský radní pro zdravotnictví, náměstek primátora /ODS/
--------------------
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My se domníváme, že by tam měl být takový člověk, který jaksi bude ve spolupráci s městem Praha v tom vlastním
procesu transformace.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Ministr Heger si chce ale nového šéfa pražské Bulovky vybrat ještě sám, prý proto, že převod Bulovky na Prahu může
trvat klidně celý rok.

Vlastimil SRŠEŇ, mluvčí ministerstva zdravotnictví
--------------------
Ten proces může být krátký, může mít dlouhý a my potřebujeme, aby ten management té nemocnice byl kompletní.

Petr VAŠEK, redaktor
--------------------
Definitivně chce Heger o reformě pražských nemocnic rozhodnout do konce roku. Už teď je ale jasné, že z pražských
fakultních nemocnic zmizí kvůli úsporám stovky akutních lůžek. Olga Málková a Petr Vašek, Česká televize.


